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Verslag informatieavond omwonenden Muizenberglaan 15 

     
Van:   Johan Loeffen, Elly van der Ven  

Datum:   18 april 2024 

Onderwerp:  Verslag informatieavond omwonenden Muizenberglaan 15 
  
 

Inleiding 

Op 17 april 2024 werd op Muizenberglaan 15 een informatieavond gehouden voor 

omwonenden. De opzet was een inloopavond waar omwonenden informatie konden 

ophalen bij de volgende personen: 

- Architect, Douwe Boonstra van KAW 

- Anke Baeten en Marc Buijs van de gemeente 

- Zorgmanager Bas Voeten van Thebe 

- Vastgoedadviseur Johan Loeffen van Thebe 

 

Genodigden 

Per brief zijn 50 adressen (volgens participatieplan) in de omgeving van 

Muizenberglaan 15 uitgenodigd. Op 15 april hebben alle adressen een herinnering 

ontvangen in de brievenbus.  

 

Bezoekers 

Er hebben zich 4 personen per mail vooraf aangemeld. Hiervan zijn op de avond 3 

bezoekers gekomen. Er was ook 1 omwonende die heeft aangegeven graag per mail 

op de hoogte gehouden te willen worden. We hebben onder deze bezoekers 

geïnventariseerd of er interesse was om deel te nemen aan een klankbordgroep of 

dat men op de hoogte gehouden wilde worden per mail.  

 

De aanwezige omwonenden hebben informatie opgevraagd over de volgende 

onderwerpen: 

 

- Inkijk en privacy. Afspraken gemaakt over geen ramen in de kopgevel. 

- Gezamenlijke erfafscheiding. Te zijner tijd maken we een afspraak hierover.  

- Bezonning. Buurman ondervindt geen hinder door plannen Thebe.  

- Planning van bouwproject afgestemd met omwonenden. 

- Noodzaak voor voorziening voor mensen met een zorgvraag in Haagse Beem-

den. Zowel Thebe als wijkraad delen deze visie. 
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- Zorgen vanuit de wijkraad over de kwetsbaarheid en veiligheid van de bewo-

ners. Hiervoor heeft Thebe een visie op vrijheid en veiligheid, waarbij men uit-

gaat van bestaande wetgeving (Wet Zorg en Dwang).  

- Betrokkenheid aanwezigen in klankbordgroep 

 

 

Vervolg 

Er kwam tijdens deze informatieavond niet een zwaarwegend thema aan bod waar-

voor een aparte themasessie nodig is.  

 

Thebe zal dit verslag van de avond delen met de omwonenden, die aangegeven dit 

te willen ontvangen. Daarnaast treedt Thebe in overleg met Laurentius, Surplus/Alwel 

en de wijkraad. 

 

 

   

           

    

   


